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P R O T O K Ó Ł  NR XVII/15 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 29 września 2015 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Jacka Niezgodzkiego  

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna  - Radca Prawny 

5/ Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  

 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz 

Jakóbczak witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

Tomasz Jakóbczak– Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił proponowany 

porządek obrad: 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia 

4. Sprawozdanie z działalności OPS za 2014 rok i rok bieżący oraz przygotowanie do 

sezonu zimowego. 

5. Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze roku 2015. 

6. Informacja z realizacji inwestycji przyjętych w budżecie Gminy na 2015 rok. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

7.1. wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy 

drodze powiatowej 1051F relacji Kożuchów - Lelechów - Ługi w miejscowości 

Podbrzezie Dolne; /numer druku XVII/1/15/ 
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7.2.  zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2015 rok; /numer druku 

XVII/2/15/ 

7.3.  zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2015 – 2030; /numer druku XVII/3/15/ 

7.4. zawarcia porozumień międzygminnych dotyczących organizacji publicznego 

transportu zbiorowego w granicach administracyjnych Gminy Kożuchów oraz 

Gmin: Bytom Odrzański, Nowe Miasteczko, Siedlisko, Nowa Sól, Otyń, Nowa 

Sól – Miasto i Kolsko; /numer druku XVII/4/15/ 

7.5.  nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej; /numer druku 

XVII/5/15/ 

7.6. zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego 

i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; /numer druku XVII/6/15/ 

7.7. zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za posiadanie psa w drodze 

inkaso, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso; /numer druku XVII/7/15/ 

7.8.  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet sołtysów; /numer druku 

XVII/8/15/ 

7.9.  zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia instytucji kultury pod nazwą 

Kożuchowski Ośrodek Kultury i Sportu „ZAMEK” w Kożuchowie; /numer 

druku XVII/9/15/ 

7.10.  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Kożuchowskiego Ośrodka 

Kultury i Sportu „ZAMEK” w Kożuchowie /numer druku XVII/10/15/ 

7.11.  utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą „Miejski Ośrodek 

Sportu i Rekreacji w Kożuchowie” i nadania jej statutu; /numer druku XVII/11/15/ 

7.12.  uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2015- 2017; /numer druku 

XVII/12/15/ 

8. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej nr XV i XVI  

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 
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Jagasek Paweł- Burmistrz Kożuchowa złożył wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad w punkcie 7.13., projekt uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Kożuchów 

wspólnie z gminami: Bytom Odrzański, Kolsko, Nowa Sól, Nowa Sól – Miasto, Nowe 

Miasteczko, Otyń, Siedlisko porozumienia w sprawie współdziałania w realizacji zadania 

inwestycyjnego polegającego na budowie zaplecza warsztatowo-technicznego dla 

operatora publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Nowa Sól – Miasto. 

/numer druku XVII/13/15/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Jagasek Paweł- Burmistrz Kożuchowa złożył wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad w punkcie 7.14. projekt uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Kożuchów  

z Gminą Nowa Sól – Miasto porozumienia w sprawie współdziałania w realizacji zadania 

inwestycyjnego polegającego na budowie lokalnego centrum obsługi pasażerów  

w Gminie Kożuchów. /numer druku XVII/14/15/                  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Jagasek Paweł- Burmistrz Kożuchowa złożył wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad w punkcie 7.15. projekt uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Lubuskiego w sprawie wyznaczenia obszaru chronionego „Dolina Śląskiej 

Ochli”. /numer druku XVII/15/15/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Jagasek Paweł- Burmistrz Kożuchowa poinformował, że rezygnuje z wprowadzenia do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie wprowadzenia dopłat z budżetu gminy 

Kożuchów do opłaty abonamentowej obowiązującej na terenie miasta i gminy 

Kożuchów. /numer druku XVII/16/15/.  

Burmistrz wyjaśnił, iż podczas wszystkich posiedzeń Komisji Stałych Rady Miejskiej  

w Kożuchowie w dniu 28 września br. po odbyciu rozmów i dyskusji  z radnymi w 

sprawie w/w projektu uchwały radnego Marcina Jelinka, doszli do konsensusu, aby przed 

podjęciem uchwały, w dniu 7 października br. o godzinie 17:00 w sali radnych Urzędu 

Miejskiego, odbyło się spotkanie z mieszkańcami Gminy Kożuchów. W spotkaniu 

uczestniczyliby wszyscy radni Rady Miejskiej w Kożuchowie oraz Prezes Spółki 

USKOM, Rada Nadzorcza Spółki USKOM oraz zainteresowane osoby w tym 

mieszkańcy gminy Kożuchów. Spotkanie miałoby na celu przedstawienie wszystkich 

kwestii związanych z abonamentem za wodę.  
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Wniosek został  przyjęty. /za – 3, przeciw – 3, wstrzymało się od głosu – 7/ 

Prokopiak Alicja- mieszkanka Kożuchowa zapytała, dlaczego z porządku obrad został 

wycofany projekt uchwały w sprawie abonamentu za wodę. Pani Alicja zwróciła również 

uwagę, że projekt uchwały w tej sprawie jest jej inicjatywą oraz mieszkańców 

Kożuchowa, a nie radnego Marcina Jelinka. Mieszkanka Kożuchowa zaproponowała, 

aby odbyło się głosowanie w tej sprawie. 

Jagasek Paweł- Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że to była wspólna decyzja wszystkich 

radnych. Zauważył, również, że projekt uchwały i uzasadnienie zostało podpisane przez 

radnego Marcina Jelinka i na tej podstawie określił inicjatora projektu uchwały. 

Jelinek Marcin- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, wyjaśnił że 

projekt uchwały w tej sprawie został napisany i wdrożony przez Panią Alicję Prokopiak. 

Radny Marcin Jelinek z pomocą Radcy Prawnego pomogli jedynie, aby omawiany 

projekt uchwały nie zawierał luk prawnych i mógł zostać wprowadzony do obrad. Radny 

zwrócił się również z prośbą do Burmistrza Kożuchowa, aby umieścić na stronie 

internetowej Gminy Kożuchów zawiadomienie o terminie planowanej debaty  

z mieszkańcami w sprawie abonamentu za wodę. Na koniec swojej wypowiedzi radny 

zaproponował, aby to Pani Alicja Prokopiak miała decydujące zdanie, co powinni zrobić 

radni w danej chwili w sprawie jej projektu uchwały. 

Prokopiak Alicja- mieszkanka Kożuchowa zaproponowała, wprowadzenie projektu 

uchwały do porządku obrad aby radni mogli zagłosować za jej projektem uchwały. 

zaproponowała również żeby zaplanowana debata odbyła się w wyznaczonym terminie. 

Jakóbczak Tomasz- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, oznajmił, że wprowadzenie 

zmian do porządku obrad sesji, musi się to odbyć na podstawie § 23 pkt. 1, który 

wskazuje że wniosek może zostać złożony przez Burmistrza Kożuchowa lub  

z upoważnienia Burmistrza jego zastępca i radny Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

Jelinek Marcin- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, złożył wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wprowadzenia dopłat z 

budżetu gminy Kożuchów do opłaty abonamentowej obowiązującej na terenie miasta i 

gminy Kożuchów numer druku XVII/16/15/. 

Drzewiecki Ireneusz- Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej  

wyraził swoje zdanie w sprawie proponowanego projektu uchwały. Oznajmił, że 

wstrzyma się od głosowania ponieważ chciałby, aby najpierw odbyło się spotkanie 
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zaproponowane przez Burmistrza Kożuchowa z Prezesem Spółki USKOM i z Radą 

Nadzorczą Spółki USKOM oraz z mieszkańcami Gminy Kożuchów, na którym 

wszystkie wątpliwości zostały by wyjaśnione. 

Jagasek Paweł- Burmistrz Kożuchowa zwrócił uwagę radnym, że w dniu 28.09.br 

podjęli wspólnie decyzję, aby nie wprowadzać omawianego projektu uchwały pod 

obrady tej sesji. Podkreślił również, że planowana debata będzie miała na celu 

wyjaśnienie wszelkich wątpliwości co do omawianego projektu uchwały i będzie miała 

ona wpływ na podjęcie odpowiednich decyzji.  

Jelinek Marcin- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, poinformował, że 

podczas Komisji Rewizyjnej nie powiedział, że wycofa się z tej uchwały. Ponownie 

podkreślił, że ta uchwała została napisana przez Panią Alicję Prokopiak i przez 

mieszkańców Gminy Kożuchów, a on pomógł tylko wprowadzić ją pod głosowanie.  

Jakóbczak Tomasz- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przerwanie 

dyskusji. Oznajmił również, że poprzedniego dnia podczas odbywających się komisji 

Rady Miejskiej została  podjęta decyzja co do tej uchwały. Wiceprzewodniczący 

przyznał, iż również ma wątpliwości w sprawie tej uchwały i chciałby, aby najpierw 

odbyła się planowana debata z mieszkańcami Gminy Kożuchów i Radą Nadzorczą 

P.U.K. USKOM. Zaproponował, aby radni zagłosowali w tej sprawie. 

Prokopiak Alicja- mieszkanka Kożuchowa, nie zgodziła się ze zdaniem  

Wiceprzewodniczącego Tomasza Jakóbczaka. Oznajmiła, że tylko radny Marcin Jelinek 

chciał pomóc jej w tej sprawie. 

Jakóbczak Tomasz- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poinformował Panią Alicję 

Prokopiak, że raz w  miesiącu pełni godzinny dyżur. Zapytał dlaczego Pani Alicja 

Prokopiak nigdy nie pojawiła się ze swoimi wątpliwościami i nie zwróciła się do niego  

o pomoc. 

Prokopiak Alicja- mieszkanka Kożuchowa, oznajmiła, że od dwóch lat przychodzi  

z tym problemem na sesje.  

Jakóbczak Tomasz- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zakończył dyskusję. 

Zaproponował przejście do trybu głosowania. 

Sawicka Monika- mieszkanka Kożuchowa zwróciła uwagę, że gdy był omawiany 

projekt uchwały w sprawie emisji i obligacji zobowiązań Gminy Kożuchów, w którym 

była mowa o kilku milionach, radni podjęli decyzję w ciągu paru dni, a projekt uchwały 
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dotyczący abonamentu za wodę chcą odłożyć w czasie na kilka tygodni, gdzie jest mowa 

o mniejszych pieniądzach.  

Jakóbczak Tomasz- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do trybu 

głosowania złożonego wniosku. 

Wniosek został odrzucony. /za – 3, przeciw – 3, wstrzymało się od głosu – 7/ 

Ponikwia Kazimierz- Sekretarz Gminy Kożuchów wyjaśnił, że wprowadzenie uchwały 

pod obrady sesji wymaga bezwzględnej ilości głosów, w tym przypadku 8 głosów. 
 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Sprawozdanie z działalności OPS za 2014 rok i rok bieżący oraz przygotowanie do 

sezonu zimowego. 

5. Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze roku 2015. 

6. Informacja z realizacji inwestycji przyjętych w budżecie Gminy na 2015 rok. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

7.1. wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy 

drodze powiatowej 1051F relacji Kożuchów - Lelechów - Ługi w miejscowości 

Podbrzezie Dolne; /numer druku XVII/1/15/ 

7.2.  zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2015 rok; /numer druku 

XVII/2/15/ 

7.3.  zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2015 – 2030; /numer druku XVII/3/15/ 

7.4. zawarcia porozumień międzygminnych dotyczących organizacji publicznego 

transportu zbiorowego w granicach administracyjnych Gminy Kożuchów oraz 

Gmin: Bytom Odrzański, Nowe Miasteczko, Siedlisko, Nowa Sól, Otyń, Nowa 

Sól – Miasto i Kolsko; /numer druku XVII/4/15/ 

7.5.  nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej; /numer druku 

XVII/5/15/ 

7.6. zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego 

i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; /numer druku XVII/6/15/ 
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7.7. zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za posiadanie psa w drodze 

inkaso, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso; /numer druku XVII/7/15/ 

7.8.  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet sołtysów; /numer druku 

XVII/8/15/ 

7.9.  zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia instytucji kultury pod nazwą 

Kożuchowski Ośrodek Kultury i Sportu „ZAMEK” w Kożuchowie; /numer 

druku XVII/9/15/ 

7.10.  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Kożuchowskiego Ośrodka 

Kultury i Sportu „ZAMEK” w Kożuchowie /numer druku XVII/10/15/ 

7.11.  utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą „Miejski Ośrodek 

Sportu i Rekreacji w Kożuchowie” i nadania jej statutu; /numer druku XVII/11/15/ 

7.12. uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2015-2017; /numer druku 

XVII/12/15/ 

7.13.  zawarcia przez Gminę Kożuchów wspólnie z gminami: Bytom Odrzański, 

Kolsko, Nowa Sól, Nowa Sól – Miasto, Nowe Miasteczko, Otyń, Siedlisko porozumienia 

w sprawie współdziałania w realizacji zadania inwestycyjnego polegającego na budowie 

zaplecza warsztatowo-technicznego dla operatora publicznego transportu zbiorowego na 

terenie Gminy Nowa Sól – Miasto; /numer druku XVII/13/15/ 

7.14. zawarcia przez Gminę Kożuchów z Gminą Nowa Sól – Miasto porozumienia w 

sprawie współdziałania w realizacji zadania inwestycyjnego polegającego na budowie 

lokalnego centrum obsługi pasażerów w Gminie Kożuchów; /numer druku XVII/14/15/           

7.15. uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w sprawie 

wyznaczenia obszaru chronionego „Dolina Śląskiej Ochli”; /numer druku XVII/15/15/ 

8. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej nr XV i XVI  

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty większością głosów. /za – 10, przeciw- 0, wstrzymało się 

od głosowania- 3/  
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Do pkt.2 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację z prac Burmistrza 

między sesjami. /Informacja w załączeniu./ 

Brzezińska Barbara – radna, przypomniała Burmistrzowi Kożuchowa, że w dniu 

24 września br. uczestniczył również w spotkaniu z mieszkańcami Podbrzezia Dolnego  

w sprawie podziału funduszu sołeckiego na rok 2016. Radna poprosiła, aby Burmistrz 

takie spotkania również podawał w comiesięcznym sprawozdaniu. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa zapewnił, że od przyszłego miesiąca będzie 

uwzględniał w sprawozdaniu wszystkie spotkania. 
 

Do pkt.3 

Jakóbczak Tomasz- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o składanie 

wniosków i interpelacji w formie ustnej lub pisemnej.  

Jelinek Marcin- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, w imieniu 

Komisji Rewizyjnej, poprosił o ustosunkowanie się do protokołu z odbytej kontroli w 

KOKiS „Zamek”. Poprosił o usunięcie braków i niedociągnięć zawartych w protokole.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, oznajmił że w 80% wszystkie sugestie zawarte 

w protokole są już wyjaśnione.  

Jelinek Marcin- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, poprosił 

Burmistrza o poinformowanie, kiedy wszystkie sugestie zawarte w protokole zostaną 

wyjaśnione, ponieważ Komisja Rewizyjna planuje ponowną kontrolę do KOKiS 

„Zamek”.  

Pikulski Adrian- Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, poprosił 

Burmistrza o odniesienie się do sprawy przyszłej budowy ronda na skrzyżowaniu ulic 

Szprotawskiej,  Chopina i Wolności w Kożuchowie. Stwierdził, iż ma zastrzeżenia co do 

finansowania tego przedsięwzięcia. Koszty tej budowy w kwocie 400 000,00 poniesie 

P.U.K. „USKOM”. Radny dowiedział się, że fundusze na budowę ronda będzie musiała 

zabezpieczyć Gmina w swoim budżecie. Nadmienił, że od stycznia br. w P.U.K. 

„USKOM” zwiększa zatrudnienie pracowników, co powoduje większe wydatki na płace, 

a na budowę ronda P.U.K. „USKOM” tych pieniędzy nie będzie miał.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poprosił o wyjaśnienie pytania. Oznajmił 

również, że nie słyszał o wspomnianej kwocie 400 000,00. Uzupełnił swoją wypowiedź, 
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mówiąc, że Prezes P.U.K. „USKOM” przedstawił dokumentację, w której kwota 

wynosiła 600 000,00, ale nie dotyczyła kwestii budowy ronda. 

Jelinek Marcin- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, stwierdził, że jak 

wynika z przedstawionej dokumentacji przez Prezesa P. U. K. „USKOM”, będzie on 

starał się o pomoc w kwocie 600 000,00 z przyszłorocznego budżetu Gminy, ale w innej 

kwestii. A jeżeli chodzi o przyszłoroczną budowę ronda, to ta kwota nie została 

dokładnie sprecyzowana przez Prezesa P.U.K. „USKOM”. Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej przypomniał również Burmistrzowi, że dokumentacja w sprawie budowy 

ronda ma zostać wykonana do końca tego roku, tak jak obiecał Pani Alicji Prokopiak.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, iż normalnym jest że prezes spółki 

zwraca się do Burmistrza o potrzebne środki na inwestycje. Burmistrz wyjaśnił również, 

że podczas ostatniego spotkania z dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich zostało 

ustalone, że do końca br. zostanie ogłoszony przetarg na budowę ronda. Realizacja 

przedsięwzięcia powinna zacząć się na przełomie lutego i marca. Natomiast prace 

budowlane powinny zacząć się latem 2016 roku.  

Jakóbczak Tomasz- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zakończenie 

dyskusji w tej sprawie. Przypomniał, że jest omawiany punkt dotyczący wniosków  

i interpelacji, a nie spraw dotyczących budowy ronda i Przedsiębiorstwa Usług 

Komunalnych „USKOM”.  

Drzewiecki Ireneusz- Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zapytał czy podjęte zostały działania zmierzające do zmiany zapisów w Statucie Gminy  

o które wnioskował  w dniu 30 czerwca br.  

Jakóbczak Tomasz- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnego Ireneusza 

Drzewieckiego o wyjaśnienie sprawy, czego dotyczył wniosek. 

Drzewiecki Ireneusz- Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

wyjaśnił iż chodziło o § 43 ust. 4 statutu gminy Kożuchów z przepisami ustawy  

o samorządzie gminnym, a w szczególności art. 19 ust. 2 tej ustawy. Radny przeczytał 

opinię radcy prawnego. /informacja w załączeniu/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa zwrócił uwagę, że ten zapis dotyczył wspólnego 

głosowania. 

Jakóbczak Tomasz- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odebrał głos Burmistrzowi 

Kożuchowa oraz radnemu Drzewieckiemu Ireneuszowi i poprosił o zgłaszanie się do 
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zabrania głosu poprzez podniesienie ręki. Wyjaśnił, że pierwszy do tej wypowiedzi 

zgłosił się radny Zieliński Henryk.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapytał radnego Ireneusza 

Drzewieckiego, czy chodziło o zapis w sprawie zwoływania wspólnych komisji. 

Drzewiecki Ireneusz- Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

wyjaśnił, że zapis dotyczył przewodnictwa wspólnym posiedzeniom Komisji Rady 

Miejskiej w Kożuchowie. Radny zwrócił się z prośbą do Burmistrza Kożuchowa o 

podjęcie działań, wskazanych w opinii radcy prawnego. Radny oznajmił również, że 

chciał tylko usłyszeć zdanie Burmistrza Kożuchowa w sprawie złożonego przez siebie 

wniosku i poprosił, aby nie był odbierany mu głos przez Wiceprzewodniczącego 

prowadzącego obrady sesji.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, oznajmił, że to zapytanie 

powinno być adresowane do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie Pana 

Jacka Niezgodzkiego.  

Brzezińska Barbara – radna, przekazała pismo mieszkańców w sprawie ujęcia w planie 

finansowym na rok 2016 inwestycji oświetlenia parkingu między blokami mieszkalnymi 

przy ulicy Kościuszki 11, 13 i 15 w Kożuchowie. Pismo wraz z podpisami mieszkańców 

w załączeniu. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że wszystkie wnioski, które wpłynęły 

do Urzędu w sprawie ujęcia inwestycji w budżecie gminy na rok 2016, zostaną odczytane 

i że będą brane pod uwagę.  
 

Do pkt. 4 

Kalinowska Urszula - Kierownik OPS w Kożuchowie przedstawiła sprawozdanie  

z działalności OPS za rok 2014 i za rok bieżący oraz przygotowanie do sezonu 

zimowego. /informacja w załączeniu/ 
 

Do pkt. 5 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy Kożuchów przedstawiła informację 

z wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2015 roku. (informacja w załączeniu) 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, wyraził 

obawy dotyczące funduszu sołeckiego, który w okresie półrocznym nigdy nie miał tak 

niskiej realizacji. Radny stwierdził, iż ten fakt był spowodowany częstymi zmianami 

sołtysów co mogło spowodować przesunięcia w budżecie gminy. Radny wyraził nadzieję 
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że, do końca br. wykonanie wzrośnie przynajmniej o 80%. Podkreślił również, że 

sołectwa Gminy Kożuchów chcą się rozwijać.  

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy Kożuchów oznajmiła, że fundusz 

sołecki na tą chwilę jest realizowany. Sprawozdanie za trzeci kwartał jest w trakcie 

realizacji. Podkreśliła, że najwięcej zadań zostało wykonane w okresie letnim.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, przychylił się do 

wypowiedzi Przewodniczącego Komisji Wsi i Rolnictwa. Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej przyznał, że niepokojące jest również wykonanie dochodów majątkowych. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy Kożuchów oznajmiła, że w uchwale 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2015 plan dotyczący dochodów 

majątkowych został zmniejszony. Dodała, że są ogłaszane przetargi, ale nie ma wpływu 

na potencjalnych nabywców. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, zapytał skąd Gmina weźmie 

pieniądze na dokończenie i realizację budżetu, gdzie będziemy szukać środków jeśli nie 

zrealizujemy zaplanowanych dochodów,. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy Kożuchów, oznajmiła, że na chwilę 

obecną wykonanie dochodów kształtuje się na poziomie 49%,  tak samo jest po stronie 

wydatków. Skarbnik Gminy Kożuchów wyjaśniła, że dochody są realizowane. Dodała, 

że faktem jest, że sprzedaż majątku jest dość niska, nie mniej jednak zakłada się, że 

przynajmniej w 90% do końca roku zostanie ona wykonana. Dodała, że nie jest 

planowane zaciąganie kolejnego kredytu, czy zmniejszenia wydatków. 

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa, nawiązała do swojej wcześniejszej 

wypowiedzi. Zapytała, czy mieszkańcy mogą mieć dostęp do materiałów sesyjnych, 

którymi dysponują radni podczas obrad sesji Rady Miejskiej.  

Jakóbczak Tomasz- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, wyjaśnił, że wszystkie 

materiały sesyjne znajdują się na stronie internetowej miasta Kożuchów.  

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa, nawiązała swoją wypowiedź do spotkania, 

które odbyło się z przedstawicielem firmy AESCO, w sprawie emisji i obligacji 

zobowiązań Gminy Kożuchów, który zdaniem Pani Sawickiej Moniki bardzo 

optymistycznie podchodził do tematu wykonania budżetu i do tak dużego zadłużenia 

Gminy. Zdaniem mieszkanki Kożuchowa, kwota zadłużenia Gminy Kożuchów wynosi 

ponad 9 000 000 mln zł.  
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, poprosił Panią Sawicką Monikę, aby nie 

kłamała i nie wprowadzała w błąd wszystkich mieszkańców Kożuchowa, podając błędną 

i wygórowaną kwotę zadłużenia Gminy.  

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa, powróciła do tematu zadłużenia Gminy 

Kożuchów. Mieszkanka nawiązała do wypowiedzi na poprzedniej sesji Rady Miejskiej, 

Skarbnika Gminy, że 5 000 000 mln zł będzie to koszt związany  z restrukturyzacją 

kredytu, 3 700 000 zł jest to koszt obligacji, czyli łączna suma to  9 000 000 mln zł. 

Mieszkanka zapytała, skoro Gminie nie idzie sprzedaż majątku i nie mamy nabywców na 

działki na strefie, to w jaki sposób Gmina zdobędzie potrzebne pieniądze, aby 

zrealizować budżet. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, poprosił mieszkankę Kożuchowa, aby nie 

oczerniała Burmistrza Kożuchowa w internecie na różnych portalach społecznościowych. 

Oznajmił również, że nic nie wie na temat zadłużenia Gminy Kożuchów na kwotę 

9 000 000 mln zł i że nie wie w jaki sposób mieszkanka Kożuchowa wyliczyła tą kwotę. 

Wyjaśnił, że to była tylko prognoza i że Gmina jest już po przetargu na realizację 

obligacji. Zaproponowano 0,87% co jest lepszym rozwiązaniem niż kredyt. Burmistrz 

Kożuchowa wyjaśnił, że wyliczenia i pomówienia Pani Moniki Sawickiej, że zadłużył 

Gminę na taką kwotę w ciągu pół roku są kłamliwe i obraźliwe. Uzupełnił, że Gmina jest 

w przededniu na konsolidację kredytu i nie spodziewa się, że któryś bank zaproponuje 

więcej niż 4%. Oznajmił, że jeżeli wyliczenia będą mniejsze, to będzie żądał od Pani 

Sawickiej Moniki przeprosin w mediach i na sali radnych.  

 Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy Kożuchów, uzupełniła wypowiedź 

dodajac, że na dzień 30 czerwca 2015 roku  zadłużenie Gminy Kożuchów wynosi 

27 705 000 mln zł. przy planowanym rocznym zadłużeniu. Natomiast na koniec roku 

planowana kwota to ok 23 000 000 mln zł. Oznajmiła, że nigdy nie powiedziała, że 

zadłużenie w sprawie emisji i obligacji zadłużenia wzrośnie o 9 000 000 mln zł, tylko o 

5 000 000 mln zł. 

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa powiedziała, że nie mniej jednak te 

pieniądze będą musiały być wyasygnowane na pokrycie i realizację tych obligacji. 

Oznajmiła również, że posiada zapiski i nagrania z rozmów w sprawie kwot o których 

wspomina. Wyjaśniła, że jeśli ta kwota będzie mniejsza, to skoryguje ją na swoim koncie 

portalowo- społecznościowym.  
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa zarzucił mieszkance Kożuchowa manipulację  

danych.  

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy Kożuchów na koniec rozmowy 

wyjaśniła, że sprzedaż mienia była zaplanowana  w budżecie na kwotę 1 000 000 mln zł. 

w stosunku do budżetu w kwocie 45 000 000 mln zł. Wyjaśniła, że jest to tylko mały 

procent w porównaniu do całości budżetu.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zapytał, czy 

Burmistrz Kożuchowa planuje wzrost kwoty na promocję i samorząd Gminy Kożuchów. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy Kożuchów oznajmiła, że nie 

planuje dużych wydatków na promocję Gminy Kożuchów.  
 

Do pkt. 6  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa przedstawił informację z realizacji inwestycji 

przyjętych w budżecie Gminy na 2015 rok. /informacja w załączeniu/ 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, zapytała dlaczego Burmistrz zatrudnia 

pracowników bez konkursu, kiedy na inne zadania są przeprowadzane konkursy. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, nie zrozumiał pytania mieszkanki Kożuchowa  

i zapytał jaki to ma związek z środkami unijnymi.  

Jakóbczak Tomasz- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że w tym punkcie 

nie powinna odbywać się rozmowa w sprawie zatrudniania pracowników przez 

Burmistrza Kożuchowa.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zapytał, czy 

zadanie które obecnie realizowane jest w Solnikach nie powinno być ujęte w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Kożuchów. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że przygotowywana jest potrzebna 

dokumentacja, nie można obecnie oszacować kosztów z uwagi na brak kosztorysu.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, powiedział, że 

dokumentacja w sprawie targowiska jest wpisana do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kożuchów i wszystko w tej sprawie przebiega tak jak realizowane zadanie  

w Solnikach.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że jeśli byłyby wskazane konkretne 

terminy realizacji, to obowiązkiem Gminy byłoby ujęcie inwestycji w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. 
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Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy Kożuchów, wyjaśniła, że jeśli nie 

ma oszacowanych kosztów całej inwestycji, to nie można wprowadzić zadania do WPF. 

Skarbnik Gminy uzupełniła wypowiedź, wyjaśniając, że omawiane zadanie jest zadaniem 

jednorocznym i dotyczy samej dokumentacji. Dopiero w chwili oszacowania wszystkich 

kosztów całego zadania, będzie można określić w jakim czasie to zadanie będzie 

realizowane i jeśli będzie to zadanie wieloletnie, to będzie ono wpisane do WPF.  

Drzewiecki Ireneusz- Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zapytał co będzie jeśli ten projekt nie przejdzie i będzie realizowane z własnych środków 

Gminy Kożuchów. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że nie ma takiej możliwości, aby 

Gmina realizowała budowę hali sportowej w Kożuchowie z własnych środków. 

Jakóbczak Tomasz- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przekazał głos oraz  

prowadzenie obrad sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie Przewodniczącemu Rady 

Miejskiej w Kożuchowie Jackowi Niezgodzkiemu. 

 

Niezgodzki Jacek, Przewodniczący Rady Miejskiej w Kożuchowie oraz Jagasek Paweł 

Burmistrz Kożuchowa wspólnie złożyli serdeczne gratulacje Pani Dudek Janinie, Pani 

Huzarskiej Eugenii oraz Pani Feszyk Halinie z Koła Gospodyń Wiejskich w Stypułowie 

za zajęcie pierwszego miejsca w powiatowym konkursie na wieniec dożynkowy oraz za 

zajęcie trzeciego miejsca w wojewódzkim konkursie na najpiękniejszy wieniec 

dożynkowy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej oraz Burmistrz Kożuchowa uroczyście pogratulowali 

Panu Józefowi Malitowiczowi  objęcia funkcji sołtysa sołectwa Bielice oraz Panu 

Zdzisławowi Szukiełowiczowi – Prezesowi Towarzystwa  Przyjaciół Ziemi 

Kożuchowskiej za zdobycie nagrody finansowej w plebiscycie pn. „Tu mieszkam, tu 

zmieniam”, dziękując tym samym za zaangażowanie w promowaniu Gminy Kożuchów. 

 

Do pkt. 7.1. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków 
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komunikacyjnych przy drodze powiatowej 1051F relacji Kożuchów - Lelechów - Ługi 

w miejscowości Podbrzezie Dolne. /numer druku XVII/1/15/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 
 

Do pkt. 7.2. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy Kożuchów, przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2015 rok. /numer 

druku XVII/2/15/  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 
 

Do pkt. 7.3. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy Kożuchów, przedstawiła projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2015-2030. /numer druku XVII/3/15/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 
 

Do pkt. 7.4. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 

organizacji publicznego transportu zbiorowego w granicach administracyjnych Gminy 

Kożuchów oraz Gmin: Bytom Odrzański, Nowe Miasteczko, Siedlisko, Nowa Sól, Otyń, 

Nowa Sól- Miasto i Kolsko wraz z autopoprawką. /numer druku XVII/4a/15/  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 
 

Do pkt. 7.5. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej. 

/numer druku XVII/5/15/  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 
 

Do pkt. 7.6. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku 

rolnego, leśnego i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów 

oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso wraz z autopoprawką. /numer druku 

XVII/6a/15/  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 
 

Do pkt. 7.7.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 

posiadanie psa w drodze inkaso, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso, wraz z autopoprawką. /numer druku XVII/7a/15/  

Prokopiak Alicja- mieszkanka Kożuchowa, zapytała, dlaczego Gmina Kożuchów 

pobiera opłaty za posiadanie psa, gdzie, inne gminy takiego podatku nie posiadają np. 

Bytom Odrzański i Zielona Góra. 

Niezgodzki Jacek- Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił mieszkankę Kożuchowa, 

aby ten temat omówić w punkcie „sprawy różne”. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 
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Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 
 

Do pkt. 7.8.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa, przedstawił 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet sołtysów wraz 

z autopoprawką. /numer druku XVII/8a/15/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 
 

Do pkt. 7.9.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa, przedstawił 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia instytucji kultury pod 

nazwą Kożuchowski Ośrodek Kultury i Sportu "ZAMEK" w Kożuchowie wraz  

z autopoprawką. /numer druku XVII/9a/15/  

Jelinek Marcin- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zacytował § 2 

omawianego projektu uchwały. Radny zapytał, co będzie jeśli radni nie przyjmą projektu 

uchwały.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, wyjaśnił, że jeśli projekt nie zostanie przyjęty, 

to pracownicy KOKiS-u zostaną w swojej macierzystej jednostce.  

Brzezińska Barbara- radna, stwierdziła, że jest za pozytywnym uchwaleniem 

omawianego projektu. Przyznała, że obawiała się, iż Gmina będzie musiała wygenerować 

dodatkowe koszty związane z rozdzieleniem centrum kultury od sportu. Jednak po 

rozmowie z Burmistrzem Kożuchowa, ta wątpliwość ustąpiła.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa podtrzymał swoje zdanie w tej sprawie. 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się- 

2, nie głosowało- 0/ 
 

Do pkt. 7.10.  
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Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa, przedstawił 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Kożuchowskiego 

Ośrodka Kultury i Sportu "ZAMEK" w Kożuchowie wraz z autopoprawką. /numer druku 

XVII/10a/15/  

Jelinek Marcin- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zapytał, czy 

przyszła placówka MOSIR-u nie powinna posiadać zapisu w statucie, że posiada 

osobowość prawną. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, wyjaśnił, że z mocy ustawy instytucja kultury 

ma osobowość prawną.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się- 

2, nie głosowało- 0/ 
 

Do pkt. 7.11.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą 

"Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kożuchowie" i nadania jej statutu wraz  

z autopoprawką. /numer druku XVII/11a/15/  

Brzezińska Barbara- radna zapytała, w jaki sposób utworzenie tej jednostki ułatwi 

dostęp do korzystania z obiektów sportowych mieszkańcom Kożuchowa. Dodała, że 

wielu mieszkańców skarży się na brak dostępu do gminnych obiektów sportowych.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że wszystkimi gminnymi obiektami 

będzie zajmowała się specjalnie do tego wyznaczona osoba, która będzie odpowiedzialna 

za sprawne funkcjonowanie i konserwowanie obiektów sportowych. Dodał, że chciałby 

aby zatrudniona osoba na stanowisku dyrektora pracowała nie tylko w biurze, ale przede 

wszystkim w terenie jako instruktor i jako konserwator. Podkreślił, że ma na celu 

ułatwienie mieszkańcom dostępu do obiektów sportowych. 

Jelinek Marcin- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, stwierdził, że to 

nie jest jedyna możliwa szansa na oddzielenie sportu od kultury. Radny zaproponował 

przydzielenie sportu do merytorycznego wydziału Urzędu Miejskiego. Stwierdził, iż nie 

trzeba do tego powoływać jednostki MOSIR. Radny wyraził obawy, aby nie powtórzyła 
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się sytuacja z utworzeniem  Muzeum Ziemi Kożuchowskiej i z zatrudnieniem dyrektora 

tej jednostki. Nadmienił, że Gmina nie posiada środków bieżących na wprowadzenie 

abonamentu za wodę, a znajdzie na zatrudnienie dyrektora MOSiR-u. Radny zaapelował 

do Burmistrza Kożuchowa, aby wstrzymać się z utworzeniem jednostki MOSiR, do 

czasu wybudowania planowanej hali sportowej. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że w Urzędzie Miejskim również 

musiałby być utworzony nowy wydział, który zająłby się utrzymaniem porządku na 

obiektach sportowych. Zapewnił, że nie chce, aby powtórzyła się sytuacja jaka miała 

miejsce przy powołaniu Muzeum Ziemi Kożuchowskiej.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka zapytała, kto będzie zatrudniony na stanowisku 

dyrektora.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wytłumaczył, że będzie to osoba 

z odpowiednimi kwalifikacjami zatrudniona na podstawie konkursu.  

Skwierczyński Piotr – radny, zapytał ilu pracowników będzie wydzielonych z instytucji 

KOKiS „Zamek”. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa odpowiedział, że będą to dwie osoby, które 

zajmują się sportem i rekreacją oraz księgowa, która pracuje w KOKiS „Zamek”. Dodał, 

że nie planuje zatrudniać nowych pracowników za wyjątkiem dyrektora.  

Skwierczyński Piotr – radny, wyraził obawy, że dwie osoby mogą sobie nie poradzić ze 

wszystkimi obiektami sportowymi na terenie Gminy Kożuchów.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wytłumaczył, że w obecnej chwili są trzy 

mobilne osoby, które bez problemu powinny poradzić sobie z powierzonymi im 

obowiązkami.  

Niezgodzki Jacek- Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, czy jedna z tych trzech 

osób będzie konserwatorem, który będzie zajmował się boiskami na terenie Gminy 

Kożuchów i szkoleniem instruktorskim. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że szkoleniem piłkarskim zajmuje się 

Klub Piłkarski „Korona”,  konserwator również może dopilnować boiska. Jest to kwestia 

dobrego zorganizowania pracy i obowiązków.  

Niezgodzki Jacek- Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że przede wszystkim jest 

potrzebna osoba, która będzie dobrym instruktorem gier dla dzieci i młodzieży. Osoba 

nie będzie miała czasu na treningi z mieszkańcami i na konserwację boisk sportowych. 
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Wyraził niezadowolenie z przyłączenia do MOSIR-u placów zabaw, które znajdują się na 

terenie Gminy Kożuchów.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że w obecnej chwili zatrudniona jest  

osoba, która ma uprawnienia trenerskie i połowę etatu finansowana jest z od 

Ministerstwa. Dodał, że oprócz trenera będzie zatrudniony konserwator do drobnych 

napraw porządkowych wynikających z użytkowania boisk. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zwrócił 

uwagę, że Burmistrz nie powinien wypowiadać się o obecnym trenerze sportowym, 

ponieważ złożył on wypowiedzenie umowy o pracę. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że nic o tym nie wie, ponieważ nie 

rozmawiał jeszcze z Panią Dyrektor KOKiS „Zamek”.  

Skwierczyński Piotr- radny zapytał, czy zatrudnione osoby będą miały kompetencje do 

prowadzenia imprez masowych.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że będzie powołany menadżer sportu, 

który będzie miał potrzebne kwalifikacje również do organizowania turniejów 

sportowych. 

Skwierczyński Piotr- radny, zwrócił uwagę, że nazwa MOSiR pojawia się w dużych 

miastach, gdzie urzęduje prezydent. Radny zapytał, czy nie lepiej byłoby zmienić nazwę  

jednostki. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że w Kożuchowie jest Rada Miejska 

dlatego też jednostka musi mieć nazwę Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji.  

Nowocień Andrzej – radny, wyraził nadzieję, że dyrektor będzie powołany w sposób 

jawny na podstawie konkursu. Stwierdził iż ma wątpliwość że jeśli do przyszłego 

MOSiR-u zostaną oddelegowane dwie osoby z KOKiS „Zamek”, to w przyszłości 

Dyrektor KOKiS „Zamek” złoży zapotrzebowanie na kolejnych pracowników.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, zapytała co w tej sytuacji będzie robić Pani 

Dyrektor KOKiS „Zamek”. Stwierdziła, że skoro Gmina organizuje, dwa festyny w roku, 

to nie opłaca się trzymać etatu dyrektora zamku z tak wysokim wynagrodzeniem.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w Gminie organizowanych jest 

coraz więcej imprez kulturalnych, tak samo w samym Kożuchowie jak i w sołectwach.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, zarzuciła Pani Dyrektor KOKiS „Zamek” 

brak zainteresowania Gminą Kożuchów oraz nie słuszne przypisywanie sobie wszystkich 
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zasług z organizowania imprez kulturalnych. Wyraziła również niezadowolenie  

z prowadzonych imprez kulturalnych organizowanych i prowadzonych przez Panią 

Dyrektor Urszulę Stochel – Matuszak. Mieszkanka twierdzi, że Dyrektor KOKiS 

„Zamek” w zamian za wypożyczenie sceny, chce brać udział w prowadzeniu festynów. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że ocena Pani Prokopiak Alicji jest 

niesprawiedliwa w stosunku do Pani Dyrektor KOKiS „Zamek”. Burmistrz oznajmił, że 

jako Burmistrz Kożuchowa nie ma zastrzeżeń co do pracy Pani Urszuli Stochel – 

Matuszak. Dodał, że w KOKiS „Zamek” jest coraz więcej nowych zajęć dla dzieci  

i młodzieży, jak i dla mieszkańców w każdym wieku.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej nawiązał do 

odbytej niedawno kontroli KOKiS „Zamek”, w której Pani Dyrektor Urszula Stochel - 

Matuszak zgłaszała problemy z obsługą mobilnej sceny zakupionej z budżetu gminy,  

z powodu braku wykfalifikowanych osób do jej obsługi. Radny dodał, że brakuje 

również środków finansowych na obsługę mobilnej sceny i wyraził nadzieję, że 

Burmistrz Kożuchowa przychyli się pozytywnie do rozwiązania tych problemów. 

Kończąc wypowiedź zaproponował, aby temat dokończyć w punkcie „sprawy różne”.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, przytoczył 

wypowiedź Burmistrza Kożuchowa, kiedy to na posiedzeniu jednej z Komisji Rady 

Miejskiej w Kożuchowie wspomniał, że przekaże 180 000 tys. zł na MOSiR, z czego 

140 000 tys. zł zostanie przekazane na wypłaty dla pracowników i dla dyrektora. Radny 

stwierdził, że na sport w Gminie Kożuchów zostanie przekazana zbyt mała kwota, nie 

pokryje ona faktycznego zapotrzebowania.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa zapytał radnego Pikulskiego Adriana, ile w tej 

chwili Gmina przeznacza środków finansowych na sport.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa, odparł, że na to pytanie 

odpowiedź powinien znać Burmistrz Kożuchowa.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, przytoczył punkt 

ze sprawozdania z wykonania budżetu KOKiS „Zamek”, z którego wynika, że ok 30 000 

tys. zł. jest przeznaczone na cele sportowe i na utrzymanie boisk na terenie Gminy 

Kożuchów. Radny wyjaśnił również Burmistrzowi Kożuchowa pytanie radnego 

Pikulskiego Adriana, który chciał podkreślić, że powinien wzrosnąć wkład finansowy na 

sam sport. Zwrócił uwagę na kwestię powstania boiska sportowego, które będzie należało 
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do MOSiR-u. Radny wyraził wątpliwość co do obsługi boiska i sprawowania opieki 

konserwatorskiej.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że powstanie MOSiR-u będzie miało 

na celu uporządkowanie wszystkich spraw w zakresie obsługi boisk i prac 

konserwatorskich. Zapewnił, że kwota 40 000 tys. zł. wystarczy na pokrycie wszystkich 

zapotrzebowań względem MOSiR-u. Dodał, że wynagrodzenie dla trenera, będzie kwotą 

ruchomą. Burmistrz zapewnił, że jeśli radni zdecydują, aby przeznaczyć większe środki 

pieniężne na MOSiR, to pieniądze zostaną zabezpieczone i przeznaczone na ten cel.  

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa, zapytała Burmistrza jaki jest roczny 

wydatek na sport.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, odpowiedział, że Gmina Kożuchów na sport 

przeznacza ok 40 000 tys. zł. bez ujęcia kosztów wynagrodzenia dla pracowników i bez 

ujęcia ubezpieczenia obiektów sportowych.  

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa, zapytała Burmistrza, czy faktycznie kwota 

w wysokości 160 000 tys. zł. zostanie przeznaczona na samo wynagrodzenie dla 

pracowników, a na sam sport tylko 40 000 tys. zł.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że te środki są przeznaczone nie tylko 

na sam sport. Koszty takie jak np. ogrzewanie pomieszczeń sanitarnych przy ul. 

Zielonogórskiej w Kożuchowie będzie należało do KOKiS „Zamek” podobnie jak koszty 

związane z wodą i z mediami. Dzięki temu MOSiR nie będzie generował kosztów na te 

cele. Burmistrz dodał, że kwota ok 136 000 tys. zł. jest przykładową planowaną kwotą do 

przekazania na wynagrodzenia dla pracowników. Burmistrz Kożuchowa zwrócił uwagę, 

że jeśli dalej będzie przekazywane 50 % wynagrodzenia z Ministerstwa na etat dla 

trenera, to wydatki na ten cel staną się jeszcze mniejsze.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa zapytała, czy firma obsługująca zieleń na 

terenie miasta nie powinna mieć obowiązku zajęcia się koszeniem boisk sportowych. 

Zdaniem mieszkanki firma Pana Roszkiewicza, która wcześniej zajmowała się obsługą 

zieleni kosiła stadion w Kożuchowie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, odpowiedział, że nic o tym nie wie, że firma 

Pana Roszkiewicza zajmowała się koszeniem stadionu w Kożuchowie.  
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Skwierczyński Piotr – radny, zapytał Burmistrza Kożuchowa, czy bierze pod uwagę 

trenerów mobilnych, aby mogli dojeżdżać do mieszkańców z terenów wiejskich Gminy 

Kożuchów. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że nie będzie z tym problemu. Dodał, 

że na początku potrzebne będzie sprawdzenie, jakie będzie zainteresowanie  

i zapotrzebowanie mieszkańców z terenów wiejskich.  

Skwierczyński Piotr – radny, podkreślił, że nie ma na myśli tylko sportów 

drużynowych.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że wszystko będzie zależało od 

wyjaśnień zainteresowań mieszkańców, aby nie było nieporozumień. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, stwierdził, że 

warto wyjaśnić źródła pochodzenia środków pieniężnych na sport. Ponieważ jest KOKiS 

„Zamek”, który przekaże środki finansowe na MOSiR. Pracownicy KOKiS-u będą 

zajmowali się pracami konserwatorskimi na obiektach MOSiR-u, a trzecie źródło to 

budżet gminy. Radny podkreślił, że wspomniana kwota 40 000 tys. zł. zostanie odebrana 

KOKiS-owi na rzecz MOSIR-u, natomiast pracownicy będą zatrudnieni z wydatków 

bieżących i nie będzie to kwota odebrana z kultury, która zostanie na takim samym 

poziomie, jak do tej pory. Radny zwrócił się z pytaniem do Burmistrza, czy kwota 

przeznaczona na kulturę będzie zbliżona do tej, jaka jest w dniu dzisiejszym.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że czeka na informację od Dyrektora 

KOKiS „Zamek” w sprawie przyszłorocznego zapotrzebowania na fundusze. Podkreślił, 

że jest jeszcze możliwość składania wniosków do budżetu Gminy. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zapytał, kto 

będzie mógł złożyć taki wniosek na rzecz przewidzianego MOSiR-u. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że wszystko zależy od ustaleń. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

przyznał, że idea powstania takiego ośrodka jest jak najbardziej zasadna. Podkreślił, że 

powinno się wziąć pod uwagę stanowisko grup i klubów sportowych, którzy są za tym, 

aby oddzielić sport od kultury w Gminie Kożuchów. Podkreślił, że na terenie Gminy 

Kożuchów działa wiele stowarzyszeń i kilka klubów sportowych, które co roku są 

dotowane na sumę ok 100 000 tys. zł. Ta suma jest przeznaczona również na organizację 

imprez sportowych. Każdy klub i stowarzyszenie w swoich zadaniach ma zapisane 
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organizowanie imprez sportowych i musi się z tego wywiązać. Zwrócił uwagę, że 

podobna dyskusja miała miejsce na Komisji w przeddzień sesji Rady Miejskiej, na której 

zostały wyjaśnione wszystkie wątpliwości dotyczące powstania MOSIR-u, jak i odbycia 

konkursu na stanowisko dyrektora tej placówki, jakie są poruszane na obradach owej 

sesji. Zapewnił, że jeśli przyjęcie dyrektora odbędzie się poza konkursem, to osobiście 

zgłosi do tego poprawkę.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Kożuchowie, zaproponował, aby 

omawiany projekt uchwały przełożyć na następną sesję Rady Miejskiej. Wyjaśnił, że 

chciałby przekonać Burmistrza Kożuchowa do tego, aby nie powoływać specjalnie do 

tego zadania dyrektora MOSiR-u, aby móc uniknąć niepotrzebnych dodatkowych 

kosztów z tym związanych. Wyraził również ponowne niezadowolenie z planowanego 

przyłączenia placów zabaw pod działanie MOSiR-u. Zwrócił się z prośbą o doręczenie 

mu harmonogramu z rozliczenia prac związanych z tym tematem. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że jeśli Gmina chce stworzyć coś 

dobrego w temacie sportu i mieć kogoś odpowiedzialnego i kogoś do udzielania 

informacji, to powinna mieć taką osobę, która np. zajmie się pozyskiwaniem funduszy, 

między innymi  z Urzędu Marszałkowskiego. Podkreślił, że aby ta instytucja miała rangę, 

to potrzebna jest osoba merytorycznie przygotowana, która pełniłaby funkcję dyrektora. 

Kończąc wypowiedź podkreślił, że przede wszystkim liczy się cel instytucji, a nie 

debatowanie, czy osoba zatrudniona powinna być kierownikiem, czy dyrektorem.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, potwierdziła zdanie Burmistrza 

Kożuchowa, że liczy się cel. Dodała również, że jej celem jest zniesienie abonamentu za 

wodę, na który zdaniem mieszkanki Kożuchowa Gmina nie ma pieniędzy. Stwierdziła, że 

po powstaniu MOSiR-u część zadań zostanie wykreślonych z zakresu obowiązków  

Dyrektora KOKiS „Zamek”. wówczas można by Panią Urszulę Stochel – Matuszak 

zrobić  kierownikiem i zmniejszyć wynagrodzenie, a oszczędności z tego tytułu można 

by przeznaczyć na abonament za wodę.  

Skwierczyński Piotr – radny zwrócił się z zapytał czy jeśli MOSiR przejmie działki na 

terenie gminy, to czy będzie musiał płacić za to podatek.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa zapewnił, że MOSiR nie będzie płacić podatku 

po przejęciu działek.  
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Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą "Miejski Ośrodek 

Sportu i Rekreacji w Kożuchowie" i nadania jej statutu. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 6, przeciw- 5, wstrzymało się- 

3, nie głosowało- 0/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa podziękował radnym za pozytywne 

głosowaniem nad projektem uchwały. 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej wyraził nadzieję, że 

dyrektor MOSiR-u zostanie wybrany w drodze konkursu.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa zwrócił uwagę, że to 

mieszkańcy ocenią działanie Burmistrza.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, ponownie wróciła do tematu swojego 

projektu uchwały dotyczącego abonamentu za wodę. Zarzuciła Burmistrzowi, że sam 

sobie przeczy.  

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa, podziękowała radnemu Pikulskiemu za 

głosowanie.  
 

Do pkt. 7.12.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2015- 2017. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał 

kiedy będą podjęte działania w sprawie kanalizacji w Mirocinie Średnim.  

Brzezińska Barbara – radna, poinformowała, że w sprawie tej uchwały miała zamiar 

głosować przeciwnie, jednak po rozmowie z Prezesem P.U.K. „USKOM”, postanowiła, 

że udzieli kredytu zaufania nowemu prezesowi, ponieważ chciałaby, aby nowy prezes 

mógł się wykazać na objętym stanowisku pracy.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. „USKOM” oznajmił, że zrobi wszystko co  

w jego mocy, aby wywiązać się ze składanych obietnic i nie zawieść mieszkańców oraz  

radnych Gminy Kożuchów.  
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Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, poprosił Prezesa 

P.U.K. „USKOM” o przedstawienie wykonania poprzedniego planu finansowego. Radny 

poprosił w szczególności o rozliczenie poprzedniej taryfy opłat za wodę. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. „USKOM” oznajmił, że w dokumentach spółki 

znalazł pismo w sprawie sprawozdania z wykonania wieloletniego planu rozwoju 

urządzeń wodociągowych na rok 2012 – 2014, które nie zostało złożone w Urzędzie 

Miejskim w Kożuchowie. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zapytał czy jeśli 

rada przyjmie sprawozdanie, to nowy prezes spółki „USKOM” będzie mógł wyliczyć 

nową taryfę opłat za wodę.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. „USKOM” oznajmił, że nie ma informacji 

dlaczego pismo poprzedniego prezesa spółki nie zostało złożone. Wyraził chęć przesłania 

pisma do radnych za pośrednictwem poczty elektronicznej.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, oznajmił, że nie pamięta czasów, kiedy prezes 

spółki był rozliczany z takiego sprawozdania. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej ,oznajmił, że ma 

na myśli realizację wieloletniego planu finansowego.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, zwróciła się z pytaniem do Prezesa P.U.K. 

„USKOM”, czy w najbliższym czasie szykuje podwyżkę wody na terenie miasta 

Kożuchów. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. „USKOM” wyjaśnił, że nowy wniosek 

taryfowy jest w trakcie przygotowania i zgodnie z wymogami prawa ma on być złożony 

do dnia 20 października br. Prezes P.U.K. „USKOM”  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, powtórzył 

swoje pytanie w sprawie przyłączenia Mirocina Średniego do kanalizacji.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że w pierwszej kolejności musi być 

zrobiona aglomeracja, ponieważ Gminie nie grożą wtedy kary środowiskowe. Burmistrz 

Kożuchowa potwierdził, że w przyszłym czasie następne sołectwa będą przyłączane do 

kanalizacji.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Kożuchowie, zwrócił się  

z pytaniem do Prezesa P.U.K. „USKOM”, czy w wieloletnim planie rozwojowym spółki 

przewiduje powstanie grupy remontowej. 
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Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. „USKOM”, wyjaśnił, że w tej sprawie nie ma 

jeszcze żadnych konkretów, ponieważ było za mało czasu, aby wszystko doprecyzować 

w obecnym wieloletnim planie finansowym. Prezes P.U.K. „USKOM” oznajmił, że te 

założenia są planowane.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Kożuchowie, skierował 

zapytanie odnośnie planu modernizacji hydrantów na terenie Gminy Kożuchów.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. „USKOM” wyjaśnił, że remont hydrantów nie 

jest ujęty w wieloletnim planie modernizacji urządzeń wodociągowym, ponieważ 

hydranty są na bieżąco konserwowane. Szczegółowy harmonogram napraw hydrantów 

będzie przygotowany i wliczony we wniosku taryfowym.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Kożuchowie, poprosił, aby 

remont hydrantów został ujęty w wieloletnim planie finansowym, ponieważ  hydranty 

odgrywają bardzo duże znaczenie w bezpieczeństwie dla mieszkańców.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. „USKOM” oznajmił, że zna rangę ważności 

tego problemu i postara się, aby rozwiązać ten problem. Zapewnił, że będzie 

przygotowany szczegółowy harmonogram napraw hydrantów, który zostanie 

zamieszczony na stronie internetowej Spółki. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zwrócił uwagę, 

że w poprzednim wieloletnim planie finansowym były ujęte remonty hydrantów na 

terenie Gminy Kożuchów.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny zapytał, czy ujęte remonty hydrantów w poprzednich 

wieloletnich planach modernizacji urządzeń wodociągowych zostały zrealizowane.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, oznajmił, że 

zasadne jest wykonanie poprzedniego wieloletniego planu modernizacji urządzeń 

wodociągowych.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem do Prezesa 

P.U.K. „USKOM”, do kiedy jest w stanie przygotować sprawozdanie z realizacji 

poprzedniego wieloletniego planu modernizacji urządzeń wodociągowych.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. „USKOM” zapytał, czy radni oczekują 

przekazania dokumentu przygotowanego przez jego poprzednika, dodał, że nie jest  

w stanie poręczyć za rzetelność i realizację poprzedniego wieloletniego planu 



28 

 

modernizacji urządzeń wodociągowych. Dodał, że na przygotowanie takiego 

sprawozdania potrzebowałby kilku tygodni.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, zwrócił się  z prośbą o przekazanie 

wszystkich pism do wiadomości Rady Miejskiej w Kożuchowie. Zapytał Prezesa P.U.K. 

„USKOM”, czy w momencie przejęcia stanowiska funkcji prezesa nie myślał o dalszej 

realizacji planu stworzonego przez poprzednika. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. „USKOM” wyjaśnił, że obecny plan jest 

złożony z kilkoma modyfikacjami po poprzednim prezesie spółki. Wyjaśnił również, że 

musi sprawdzić, czy wszystkie planowane działania pokrywają się.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, poprosił  

o sprecyzowanie pytania, czy opłata w formie abonamentu była pobierana od 

mieszkańców Gminy Kożuchów. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P. U. K. „USKOM” zapewnił, że wszystkie wymagane 

dokumenty zostaną jak najszybciej przekazane dla radnych. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa, potwierdził wypowiedź 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie w sprawie złego stany hydrantów na 

terenie Gminy Kożuchów.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem do 

Prezesa P.U.K. „USKOM”, podkreślił, że sprawa powinna tyczyć się całkowitej 

wymiany hydrantów, ponieważ większość hydrantów nie nadaję się do naprawy, lecz do 

wymiany. Dodał, że w tej sprawie chodzi przede wszystkim o życie i zdrowie 

mieszkańców.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w 

sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2015- 2017 wraz z autopoprawką. 

/numer druku XVII/12a/15/  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 10, przeciw-0, wstrzymało się- 

4, nie głosowało- 0/ 
 

Do pkt. 7.13.  
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Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Kożuchów wspólnie z gminami: 

Bytom Odrzański, Kolsko, Nowa Sól, Nowa Sól – Miasto, Nowe Miasteczko, Otyń, 

Siedlisko porozumienia w sprawie współdziałania w realizacji zadania inwestycyjnego 

polegającego na budowie zaplecza warsztatowo-technicznego dla operatora publicznego 

transportu zbiorowego na terenie Gminy Nowa Sól – Miasto. /numer druku XVII/13/15/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zawarcia przez Gminę Kożuchów wspólnie z gminami: Bytom Odrzański, 

Kolsko, Nowa Sól, Nowa Sól – Miasto, Nowe Miasteczko, Otyń, Siedlisko porozumienia 

w sprawie współdziałania w realizacji zadania inwestycyjnego polegającego na budowie 

zaplecza warsztatowo-technicznego dla operatora publicznego transportu zbiorowego na 

terenie Gminy Nowa Sól – Miasto.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/  
 

Do pkt. 7.14.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Kożuchów z Gminą Nowa Sól – 

Miasto porozumienia w sprawie współdziałania w realizacji zadania inwestycyjnego 

polegającego na budowie lokalnego centrum obsługi pasażerów w Gminie Kożuchów. 

/numer druku XVII/14/15/ 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, zapytała, czy to zaplecze będzie 

wybudowane w Kożuchowie, czy raczej prawdopodobnie. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że centrum obsługi pasażerów będzie 

wybudowane w Kożuchowie.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zawarcia przez Gminę Kożuchów z Gminą Nowa Sól – Miasto porozumienia 

w sprawie współdziałania w realizacji zadania inwestycyjnego polegającego na budowie 

lokalnego centrum obsługi pasażerów w Gminie Kożuchów. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/  
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Do pkt. 7.15.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Lubuskiego w sprawie wyznaczenia obszaru chronionego „Dolina Śląskiej Ochli”,/numer 

druku XVII/15/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w sprawie 

wyznaczenia obszaru chronionego „Dolina Śląskiej Ochli”. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za- 14/  
 

Do pkt. 8. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej nr XV został przyjęty większością głosów. /za – 12, 

przeciw- 0, wstrzymało się - 2/ 

Protokół z sesji Rady Miejskiej nr XVI został przyjęty większością głosów. /za – 12, 

przeciw- 0, wstrzymało się - 2/ 
 

Do pkt. 9. 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zwrócił się z pytaniem do 

Prezesa P.U.K. „USKOM”, w sprawie przekazania dotacji dla spółki „USKOM”  

w kwocie 400 000 tys. zł. i 600 000 tys. zł. na realizację i sfinalizowanie budowy ronda 

przy skrzyżowaniu ul. Szprotawskiej, ul. Chopina i Wolności. Stwierdził, że spółka 

zatrudniła dodatkowych, niepotrzebnych pracowników, którzy nie generują zysków na 

podstawie swojej pracy, gdzie dodatkowe fundusze są przeznaczone na płace dla nowych 

pracowników. Zwrócił się z zapytaniem, do Prezesa spółki „USKOM”, czy w tej sytuacji 

zwróci się o dodatkowe środki pieniężne na realizację owej budowy ronda.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. „USKOM” wyjaśnił, że zwrócenie się po 

dodatkowe dofinansowanie, wynika z odrębnych ustaw, na podstawie których 

przedsiębiorstwo P.U.K. „USKOM” musi zapewnić dodatkowe środki. Dodał, że P U.K. 

„USKOM” ma zabezpieczone środki pieniężne na ten cel w kwocie 203 000 tys. zł., 

dlatego ma zamiar wnioskować o dofinansowanie potrzebnych środków. Wyraził 

nadzieję, że po odbytych przetargach na realizację dokumentacji projektowej i na 
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budowę ronda, szacowany całkowity koszt ulegnie zmniejszeniu i uda się zaoszczędzić 

część środków pieniężnych przeznaczonych na ten cel i wtedy spółka nie będzie musiała 

składać wniosku o dofinansowanie. Zatrudnienie dodatkowych dwóch pracowników,  ma 

to na celu zwiększenie wydajności spółki i podwyższenie dochodów.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zwrócił się z prośbą  

o przedstawienie w najbliższym czasie, w jaki sposób nowo zatrudnieni pracownicy będą 

swoją pracą generować dochody dla spółki. Zamiast zatrudniać nowych pracownik, 

koszty z tym związane powinny być zabezpieczone i przeznaczone na potrzeby budowy 

ronda, żeby nie zwracać się z wnioskiem o dofinansowanie i aby nie przeznaczać 

kolejnych środków, na ten cel.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. „USKOM” stwierdził, że decyzja o przyznaniu 

dofinansowania będzie decyzją radnych, którzy nie mają obowiązku przyznania środków 

pieniężnych na ten cel. Prezes P.U.K. „USKOM” podkreślił, że zatrudnienie nowych 

pracowników ma celu zwiększenie wydajności pracy, co za tym idzie, zwiększenie 

przychodów dla spółki.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, wyjaśnił, że chciałby mieć 

pełną jasność co do zatrudnienia dodatkowej kadry pracowniczej, aby mieć pewność, że 

przez to spółka P.U.K. „USKOM” nie zwraca się po dodatkowe dofinansowanie na 

realizację i budowę ronda w Kożuchowie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zwrócił uwagę, że P.U.K. „USKOM” ma 

zamiar zwrócić się o dotację, ale jeszcze wniosek w tej sprawie nie wpłynął, więc nie 

wiadomo, czy w ogóle wpłynie. Burmistrz Kożuchowa dodał, że w przedsiębiorstwie 

P.U.K. „USKOM” często ma miejsce rotacja pracowników, więc prośbę radnego  

w sprawie przygotowania sprawozdania w tej sprawie uznaje za bezzasadną.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. „USKOM” dodał, że w czasie kiedy pełni 

funkcję na stanowisku prezesa, zatrudnienie nowych pracowników wyniosło sześć osób, 

z czego trzy osoby zwolniły się, jeden jest na bezpłatnym urlopie. W obecnej chwili 

zatrudnionych jest dwóch pracowników.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, zapytała na jakim etacie są obecnie 

zatrudnione te dwie osoby i czy posiadają odpowiednie kwalifikacje potrzebne do objęcia 

stanowiska. 
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Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. „USKOM”, wyjaśnił, że z sześciu osób 

zatrudnionych, dwie osoby zostały zatrudnione w zakładzie usług komunalnych jako 

kierowca- ładowacz, jedna osoba jako specjalista do spraw technicznych. W zakładzie 

wodociągów i kanalizacji trzy osoby zostały zatrudnione na etat monter – konserwator, 

kierowca – ładowacz oraz specjalista logistyk.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zwrócił się  

z zapytaniem do Sekretarza Gminy, czy w najbliższym czasie będzie podejmowana 

uchwała w sprawie całkowitej likwidacji Muzeum Ziemi Kożuchowskiej. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, wyjaśnił, że w miesiącu grudniu taka uchwała 

będzie podejmowana, ponieważ musi minąć pół roku od daty jej publikacji. Sekretarz 

Gminy dodał, że w grudniowej uchwale będzie zawarta dokładna informacja, kiedy ta 

likwidacja powinna nastąpić.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zwrócił się  

z zapytaniem do Burmistrza Kożuchowa, czy planowane spotkanie w dniu 7 października 

br. w sprawie opłat taryfowych za wodę będzie spotkaniem otwartym dla wszystkich 

mieszkańców Gminy Kożuchów.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że będzie to spotkanie otwarte  

i zaprasza wszystkich zainteresowanych mieszkańców Gminy Kożuchów. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, zwrócił się z prośbą, aby 

informacja w sprawie tego spotkania była zamieszczona na stronie internetowej Gminy 

Kożuchów.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa zwrócił się z prośbą, aby na to spotkanie 

przyszły osoby, które chcą pomóc merytorycznie w rozwiązaniu tej kwestii, a nie 

przekrzykiwały się robiąc sobie na złość.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

oznajmił, ze w niedługim czasie skieruje zapytanie do Dyrektora KOKiS „Zamek”,  

w sprawie możliwości pozyskania środków zewnętrznych na prowadzenie Muzeum 

Ziemi Kożuchowskiej. Radny zaznaczył, że jeśli nie będzie takiej możliwości będzie 

głosował za likwidacją Muzeum Ziemi Kożuchowskiej. Skierował zapytanie do Prezesa 

P.U.K. „USKOM” w sprawie podania ilości osób zatrudnionych przez obecnego Prezesa 

spółki USKOM.  
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Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. „USKOM” odpowiedział, że podczas jego 

prezesury zostało zatrudnionych sześć osób, z czego trzy zostały zwolnione lub 

zrezygnowały z pracy, natomiast jedna przebywa na bezpłatnym urlopie.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

skierował pytanie do mieszkańca Kożuchowa Pana Pawła Mrowca, zatrudnionego w 

niedawno w spółce USKOM, aby wyjaśnił na jakim stanowisku jest zatrudniony i jakie 

posiada kompetencje. Uzasadnił, że ten temat podlega kontrowersyjnej dyskusji na 

portalach społecznościowych i chciałby, aby ta kwestia została wyjaśniona osobiście 

przez Pana Pawła Mrowca.  

Mrowiec Paweł – pracownik P. U. K. „USKOM” wyjaśnił, że zajmuje się planowaniem 

i organizacją pracy brygady. Pan Mrowiec Paweł zaznaczył, że co do zakresu jego 

obowiązków, to pytanie powinno być skierowane do kierownika w spółce P.U.K 

„USKOM” Pani Joanny Bereś.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zapytał, czy jest  odpowiedź w sprawie składanego wniosku w dniu 6 lipca br. w sprawie 

budynku po byłem sklepie PGR przy ulicy Żagańskiej. Zwrócił uwagę, że budynek grozi 

katastrofą budowlaną i powinien być zabezpieczony przed niepowołanymi osobami.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, odpowiedział, że sprawdzi czy wpłynęło 

jakiekolwiek pismo w tej sprawie. Burmistrz oznajmił, że w niedawnym czasie pojawiły 

się dwie osoby zainteresowane kupnem tego obiektu, jednak w obecnej chwili nieznany 

jest właściciel budynku. Sprawa jest wyjaśniana.  

Brzezińska Barbara – radna, w imieniu mieszkańców ulicy Kościuszki, skierowała  

zapytanie do Sekretarza Gminy Kożuchów w sprawie składanych przez siebie dwóch 

interpelacji, dotyczących przekierowania ruchu ciężkich samochodów z ulicy Kościuszki 

(dojazd do byłej jednostki wojskowej) na ulicę Kraszewskiego. Dodała, że dostała 

odpowiedzi w tej sprawie, jednak chciałaby dowiedzieć się czegoś więcej, ponieważ jej 

zdaniem ta sprawa nie została rozwiązana.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, wyjaśnił, że ta sprawa podlega wielu 

uzgodnieniom i trudno jest podać jakikolwiek termin realizacji tej interpelacji. Sekretarz 

wyjaśnił, że wysłano pismo w tej sprawie do Starostwa Powiatowego i obecnie oczekuje 

się odpowiedzi w tej sprawie.  
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Perdian Halina – radna w imieniu mieszkańców skierowała zapytanie do Burmistrza 

Kożuchowa w sprawie ruchu samochodów w rynku. Radna oznajmiła, że kościół oraz 

kamienice pękają od nadmiaru ruchu samochodów. Zapytała, czy planowane jest 

postawienie parkomatów, czy jednak ten ruch będzie całkowicie zlikwidowany.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa odpowiedział, że ruch w rynku zostanie 

wstrzymany.  

Perdian Halina – radna zapytała, co będzie w miejscu byłego starego biurowca po 

byłym ZASECIE.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa odpowiedział, że jest to prywatna działka i nie 

wie jakie plany ma właściciel tego gruntu.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej wrócił do tematu 

zatrudnienia nowych pracowników w spółce P.U.K. „USKOM”. Poprosił  

o potwierdzenie Prezesa, że zatrudnienie sześciu osób jest wynikiem rotacji 

pracowników.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. „USKOM” odpowiedział twierdząco.  

Skwierczyński Piotr – radny zwrócił uwagę, że w niedawnym czasie w telewizji pojawił 

się spot reklamowy promujący województwo lubuskie. Zapytał, dlaczego nasza 

zabytkowa perła, jaką są mury obronne miasta Kożuchów, nie znalazły się w tym spocie 

reklamowym.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że spot reklamowy był inicjatywą 

Marszałka Województwa Lubuskiego. Burmistrz Kożuchowa dodał, że za udział w takiej 

formie promocji była wymagana opłata. Burmistrz kończąc wypowiedź dodał, że trwają 

rozmowy w sprawie umieszczenia reklamy Gminy Kożuchów w gazecie promującej 

odwiedziny miejsc związanych z zabytkami.  

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa zwróciła się z zapytaniem do Prezesa 

P.U.K. „USKOM”, czy może odpowiedź na pytanie, czy Pan Paweł Mrowiec posiada 

kwalifikacje, które uprawniają go do obejmowanego stanowiska pracy.  

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. „USKOM” odpowiedział, że Pan Mrowiec 

Paweł posiada wszystkie niezbędne kwalifikacje, jakie potrzebne są do obejmowanego 

przez niego stanowiska pracy.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zwrócił się  

z zapytaniem do Burmistrza Kożuchowa w sprawie rodziny w Książu Śląskim, czy 
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Burmistrz Kożuchowa oficjalnie podjął działania w sprawie przejęcia nieruchomości ze 

Starostwa Powiatowego na rzecz majątku Gminy Kożuchów.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że Kierownik wydziału zajmujący się 

tą sprawą, jest w ciągłym kontakcie ze Starostwem Powiatowym. Sprawa jest w toku.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, zwrócił się z zapytaniem do 

Burmistrza Kożuchowa w sprawie funduszu obywatelskiego. Przewodniczący zapytał, 

czy są brane pod uwagę konkluzje, jakie zostały zawarte w protokole i czy będą one 

wprowadzone w przyszłej inicjatywie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że wszystkie sugestie będą brane pod 

uwagę, obecnie trwają prace przygotowawcze w tej sprawie. Burmistrz dodał, że sam 

osobiście nanosi potrzebne poprawki w tej sprawie, aby móc jak najlepiej przeprowadzić 

przyszły projekt. Dodał również, że nie może być tak, że kartki z zakreślonymi już 

inicjatywami były roznoszone po wszystkich sklepach. W obecnej chwili będzie 

dokładnie sprawdzany każdy oddany głos mieszkańca. Burmistrz oznajmił, że 

głosowanie będzie odbywało się w Urzędzie Miejskim lub w wyznaczonym do tego celu 

miejscu. Burmistrz zauważył, że w tym wszystkim była mała niesprawiedliwość 

względem sołectw.  

Jelinek Marcin - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, nie zgodził się  

z twierdzeniem, że głosowanie będzie odbywało się tylko w Urzędzie Miejskim w 

Kożuchowie, ponieważ mieszkańcy sołectw będą narażeni na niepotrzebne koszty 

dojazdu. Radny zauważył, że to nie będzie miało związku z obywatelskością.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa powtórzył, że głosowanie będzie odbywało się 

w Urzędzie Miejskim i w wyznaczonych punktach.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

zaproponował, aby zwiększyć dwukrotnie fundusz sołecki i część z tych funduszy 

przeznaczyć na jedno zadanie w sołectwie np. na zamontowanie lub wymianę oświetlenia 

lub usprawnienie drogi dojazdowej. Podkreślił, że sołectwa nie mają szans konkurować  

z miastem w tej kwestii. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, iż jest to dobry pomysł, tylko nie 

wiadomo, czy wszyscy sołtysi wyraziliby  na to zgodę. Zaproponował, aby w tej kwestii 

sołtysi spotkali się z mieszkańcami i razem podjęli decyzję w tej sprawie.  
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Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej podał za przykład Gminę 

Nowogród Bobrzański. Przewodniczący wyjaśnił, że gmina ma jeden fundusz 

obywatelski, który posiada dwie pule. Jedna przeznaczona jest na tereny wiejskie,  

a druga na miasto. Podkreślił, że sołectwa w tej kwestii nie mają szans na wygraną  

z miastem. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa podkreślił, że niesprawiedliwość jest również  

w kwestii sołectw, ponieważ Stypułów liczy ok 500 mieszkańców, a sołectwo Bulin 

około 20. Dodał, że ciężko jest znaleźć właściwy sposób i najlepiej by było, gdyby 

sołtysi dogadali się między sobą w tej sprawie, co i gdzie będzie robione w danym roku. 

Jelinek Marcin - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, poprosił, aby po 

stworzeniu nowego regulaminu radni mogli mieć wgląd i możliwość przedyskutowania 

ewentualnych niedociągnięć w tej sprawie. Poprosił, aby nie powtórzyła się sytuacja, że 

regulamin wejdzie w życie poprzez zarządzenie i nie będzie można wprowadzić do niego 

ewentualnych zmian. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że na przyszłych sesjach Rady 

Miejskiej zostaną przedstawione przykładowe propozycje regulaminu funduszu 

obywatelskiego i każdy radny będzie mógł zgłosić swoje propozycje. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, nawiązał 

do wypowiedzi radnego Ireneusza Drzewieckiego, który stwierdził, że sołectwa posiadają 

fundusz sołecki i nie powinny brać udziału w funduszu obywatelskim. Wytłumaczył, że 

sołectwo Mirocin Średni posiada fundusz sołecki adekwatny do liczby mieszkańców,  

w tym przypadku 11 000 tys. zł. Oznajmił, że ta kwota jest przeznaczona między innymi 

na koszenie placów zabaw, rowów i boisk, na remont przystanków, łatanie nawierzchni 

asfaltowych, wycinanie roślinności, sprzątanie i utrzymanie świetlicy wiejskiej oraz 

ponoszenie kosztów związanych z organizowaniem festynów.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

wyraził nadzieję, że w szczególny sposób będzie brany pod uwagę protokół sporządzony 

przez komisję funduszu obywatelskiego, aby można było uniknąć kolejnych braków  

i niedociągnięć. Zauważył, aby na tej podstawie zostały wyciągnięte odpowiednie 

wnioski w tej sprawie.  
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, ponownie zapewnił, że wszystkie wnioski  

i sugestie w tej sprawie będą ujęte w dyskusji i w tworzeniu nowego regulaminu 

funduszu obywatelskiego.  

Walczak Tomasz – radny zwrócił się z zapytaniem do Prezesa P.U.K. „USKOM”, czy 

został  przygotowany protokół z odbytej kontroli hydrantów przez pracowników 

wodociągów. Radny poprosił o ujęcie w tym sprawozdaniu dokładnej liczby sprawnych  

i nie sprawnych hydrantów, które zostały skontrolowane oraz ujęcie wykonanych napraw 

uszkodzonych hydrantów. Radny poprosił również o przedstawienie takiego protokołu  

w najbliższym czasie. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. „USKOM” oznajmił, że taki dokument jest 

przygotowywany i w najbliższym czasie zostanie przedstawiony Komendantom 

Ochotniczych Straży Pożarnych. 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej wypowiedział się na temat 

sugestii Burmistrza Kożuchowa o zaczerpnięciu dokładnych informacji na temat 

zatrudnienia w przedsiębiorstwie usług komunalnych P.U.K. „USKOM”. Radny 

stwierdził, że chciałby mieć pewność co do decyzji podczas głosowania nad projektem 

uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodno – 

kanalizacyjnych. 

Zwrócił się do Pani Dyrektora KOKiS „Zamek” z zapytaniem, czy podczas 

organizowanych festynów i imprez kulturalnych, brali w nich udział mąż i syn Pani 

Dyrektor i czy był to udział charytatywny, czy dostali za to gratyfikacje pieniężne. 

Stochel – Matuszak Urszula – Dyrektor KOKiS „Zamek” oznajmiła, że pomoc męża  

i syna była tylko i wyłącznie charytatywna.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa oznajmiła, że jest przeciwnikiem 

zatrudniania ludzi z poza Gminy Kożuchów, stwierdziła, że  Burmistrz Kożuchowa nie 

pytając nikogo o zdanie zatrudnia takie osoby. Zarzuciła Dyrektorowi KOKiS „Zamek” 

brak kwalifikacji do kierowania placówką. 

Stochel – Matuszak Urszula – Dyrektor KOKiS „Zamek” oznajmiła, że jest 

absolwentką trzech wyższych uczelni, Akademii Muzycznej w Poznaniu, gdzie uzyskała 

tyuł magistra sztuki, studiów pedagogicznych i studiów teologicznych.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa stwierdziła, że nie są to wystarczające 

kwalifikacje do sprawowania funkcji dyrektora KOKiS „Zamek”. 
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Stochel – Matuszak Urszula – Dyrektor KOKiS „Zamek” uzupełniła swoją wypowiedź, 

dodając, że posiada ośmioletnią praktykę pracy w pozyskiwaniu funduszy unijnych na 

cele kulturalne oraz posiada tytuł Euro Lidera Euroliderów w województwie Lubuskim.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej złożył wniosek, aby przyszłe 

rondo, na skrzyżowaniu ulic Szprotawskiej i Chopina  zostało nazwane na cześć 13 Pułku 

Zmechanizowanego.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny zwrócił uwagę Przewodniczącym obrad, aby zwracali 

większą uwagę na to, kto chce również zabrać głos w dyskusji i aby nikogo nie omijać.  

 

Do pkt.10. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 18:30. 

 

 

     Protokołowała                         Przewodniczący  Rady Miejskiej 
  

 Magdalena Ozgowicz                Jacek Niezgodzki 

 

 

 


